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SANT JULIÀ

16/12/09 02:00 - Sant Julià de Ramis - email protegit

Notícies de ...

L'alcalde de Sant Julià, Narcís Casassa, diu que el seu Ajuntament no
està en contra de l'ampliació de l'AP-7 a vuit carrils, però sí en
desacord amb el procés de tramitació del projecte, perquè no se'ls ha
informat. L'alcalde es refereix a la informació d'El Punt d'ahir, que
diu que Sant Julià, Salt, Vilablareix, Sant Gregori i Sarrià de Ter fan
front comú contra l'ampliació a vuit carrils. Els alcaldes d'aquests
pobles han tramès una carta al ministre de Foment, en què
manifesten «sorpresa» i «indignació» per la notícia d'aprovació i
licitació del projecte, sense que ni l'hagin vist, i recorden que van fer
al·legacions: «Alguns amb la voluntat de modificar el projecte i
altres de canviar el traçat», diuen.

Casassa diu que no està en
contra de l'ampliació de l'AP-7
a vuit carrils
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